
Rada starostov mesta Košice 

 

 

Zápisnica 

zo 46. rokovania Rady starostov v Košiciach, zo dňa 5. 3. 2010 

 

Prítomní: podľa prezenčných listín 

 

Rokovanie Rady starostov otvoril a viedol predseda Daniel Rusnák, na základe 

požiadavky 10 starostov MČ Košice. Na zasadnutie bol prizvaný zástupca riaditeľa MMK 

Ing. Dlhý, ktorý je zároveň aj vedúcim ekonomického oddelenia. 

Návrh programu bol daný v pozvánke. Nakoľko neodzneli žiadne pozmeňujúce návrhy, dal 

o ňom hlasovať.  

 

Hlasovanie č. 1 o programe rokovania: za 13, proti -, zdržal sa -. 

 

__  __  __ 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

MVDr. Anna Jenčová 

Mgr. Jozef Andrejčák 

 

__  __  __ 

 

 

K bodu č. 2/ 1.Úprava rozpočtu mesta Košice na rok 2010 

 

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Predniesol presné znenie Uznesenia č. 1026 z XXX. 

rokovania MZ zo dňa 15. – 16. decembra 2009, kde sa v časti D) žiada primátora mesta 

Košice, aby po poukázaní štátnej dotácie pre rok 2010 vyčlenil čiastku totožnú 

s čiastkou určenou v roku 2009 na účelovú dotáciu pre mestské časti mesta Košice. 

Vláda SR v decembri 2009 doplatila vyrovnávku podielových daní pre všetky mestá a 

obce vo výške 100 mil. Sk. Pre mesto Košice to činilo čiastku 5 mil. €, s tým, že všetky 

mestá a obce majú do konca marca 2010 vyúčtovať tieto finančné prostriedky. 

Skonštatoval, že Mesto Košice malo na účte tieto finančné prostriedky. Do konca marca 

2010 má vláda SR prostredníctvom MF presunúť ďalších 40 mil. €, tak, aby nabehli na 

účet do konca marca 2010 a tieto zdroje vyúčtovali mestá a obce v ďalších mesiacoch, 

to znamená, že mesto Košice dostalo finančné prostriedky. Vzhľadom na znenie 

uznesenia, ktoré prečítal, očakával a všetky uznesenia  Rady starostov z januára 

a februára  smerovali k tomu, aby mesto Košice v 1. úprave zmeny rozpočtu mesta 

Košice, vyčlenilo finančné zdroje vo výške pre malé mestské časti za rok 2009 43.152 € 

a pre veľké mestské časti 66.387 €. Zdroje na to boli v 1. úprave rozpočtu, mesto to tak 

malo urobiť a mohlo urobiť. Na februárovej Rade starostov bolo prijaté uznesenie, kde 

sme požiadali primátora a mestských poslancov o rešpektovanie tohto uznesenia - 

požiadavky a vyčlenili v 1. úprave rozpočtu požadované finančné zdroje. P. primátor to 

nerešpektoval, p. poslanci to nerešpektovali. Predpokladal, že tento návrh prednesie p. 

predseda Rady starostov. Návrh predniesla p. Jenčová, ale na tento návrh negatívne 

reagoval p. starosta Kupec, pretože v jej návrhu boli požadované nižšie finančné zdroje, 
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ako sa schválili na Rade starostov. Po všetkých vyššie spomenutých okolnostiach 

predniesol konkrétny návrh na uznesenie, kde Rada starostov žiada  

a) primátora mesta Košice a poslancov mestského zastupiteľstva o schválenie úpravy  

v 1. zmene programového rozpočtu mesta Košice na rok 2010 v preloženom znení: 

- v položke Program 7 Služby občanom, podprogram 6 – Účelové transfery pre mestské 

časti zvýšiť a upraviť o sumu pre malé mestské časti 43.152 €, pre veľké mestské časti 

66.387 €, tieto čiastky rozdeliť na bežné kapitálové výdavky v pomere 50%, 

- v Programe 10 Podporná činnosť, podprogram 1 – Správa obecného úradu znížiť 

položku 7.589.109 € na chod MMK o sumu 1.135.224 €, čo znamená výška dotácie 

spolu pre všetky mestské časti a nová položka vo výdavkovej časti v novej sume 

6.453.885 € Správa obecného úradu, 

 

b) mestské zastupiteľstvo podľa § 7a ods. 3, písm. c) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste 

Košice žiada o zmenu 1. úpravy rozpočtu mesta Košice na rok 2010 opätovne 

prerokovať s predloženými pripomienkami starostov a schváliť. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Nad Jazerom – Predpokladala, že na uznesenie, ktoré vyššie 

spomínal p. Kažimír a ktoré bolo schválené na MZ, zareaguje protistrana, že to bolo 

o roku 2010 a nie o roku 2009. Skonštatovala, že pri všetkých úpravách rozpočtu, ktoré 

boli na MZ, boli im krátené či účelové transfery, alebo podielové dane. Pamätá si, že 

z úst p. primátora bolo vyslovené a v zápisniciach to nájdeme, že štát má doplatiť a keď 

doplatí, že to samozrejme rozdelí mestským častiam. Na základe toho by 

neprízvukovala uznesenie na rok 2010, pretože diskusia je o doplatku daní za rok 2009, 

nakoľko sme prišli o nemalé peniaze, s ktorými sme počítali. Návrh, ktorý predniesla na 

poslednom MZ, nebol o prepočte na počty obyvateľov v jednotlivých mestských 

častiach, alebo bol všeobecný, aj keď nie ku všetkým spravodlivý, pretože počet 

občanov je dôležitý. Skonštatovala, že tiež očakávala od predsedu Rady starostov 

o predložení návrhu a nie len o prečítaní stanoviska. Oznámila prítomným, že sa 

zúčastnila zasadania finančnej komisie, keďže je jej členkou. Uviedla, že komisiu 

neviedol jej predseda, ale p. poslankyňa Dolná.  Očakávala, že keď finančná komisia 

odsúhlasila postup doplatku daní, že sa tento záverečný výstup zo zasadnutia komisie 

odzrkadlí v pozmeňujúcom návrhu, čo sa však nestalo. Za to sa ospravedlnila a navrhla, 

aby sa uznesenie naformulovalo ako doplatok na počet obyvateľov. Navrhla, aby sa 

hovorilo o doplatku daní za rok 2009 a následne, aby sa riešili účelové transfery na rok 

2010 v zmysle uznesenia, ktoré predniesol p. Kažimír. 

 

p. Birošová, starostka MČ Poľov – Reagovala na rozpravu p. Jenčovej a navrhla, aby sa rok 

2009 neotváral, ale aby sa riešil rok 2010. Odôvodnila to tým, že rok 2009 je už za nami 

a aby sa zaoberali iba rokom 2010, pretože tak nemusia mať peniaze ani za rok 2009 

a ani na rok 2010. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – V krátkosti objasnil, ako pochopil rozpravu p. Jenčovej, 

z ktorej logicky vyplýva, že treba riešiť výpadok daní, ktorý bol v mestských častiach 

transferov v roku 2009 a potom riešiť rok 2010. Následne privítal zástupcu riaditeľa 

MMK p. Ing. Dlhého, nakoľko na rokovania Rady starostov nikdy neodznel konkrétny 

návrh s číslami v tejto veci. Oslovil p. Dolného s konkrétnou otázkou, a to či boli nejaké 

čísla spočítané, aký bol výpadok podielových daní + transferov, zvlášť za minulý rok. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Objasnil prítomných, že ak chcú mesto a mestské časti, 

ktoré sú napojené na rozpočet mesta, rovnako percentuálne znášať výpadok dane  z 
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príjmov fyzických osôb, je na to matematický výpočet. Tento prepočet už je pripravený. 

K tomu smeroval aj návrh a aj odpoveď p. primátora, že komplexné riešenie 

financovania mestských častí sa predloží spolu s vyúčtovaním roku 2009 na aprílovom 

zastupiteľstve, kde budú prejednávané rozbor hospodárenia a záverečný účet. Z tohto 

pohľadu sa predloží komplexná správa úpravy rozpočtu, ktorá bude riešiť financovanie 

mestských častí, aby ten podiel na výpadku a dopad, bol rovnaký pre mesto a pre 

mestské častí, či už na podielových daniach, alebo aj v celkovom financovaní cez 

transfery. Suma, ktorá by mala byť na dofinancovanie mestských časti je zhruba 

1.500.000 €. 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Poďakoval za slovo. Pripomenul, že na rade 8. decembra 2009, 

sa hovorilo o transfere 5 mil. €, ktorú mesto Košice dostalo, o ktorej hovoril vtedy p. 

Ing. Dlhý, že to bude ako rezerva mesta, že hneď v novom roku sa tieto prostriedky 

prerozdelia pomerne na mestské časti i mestu. Spomenul, že sa zúčastnil Regionálneho 

združenia mesta Košice, na ktorom bol prítomný ústredný riaditeľ p. Muška, ktorý 

vyslovil podiv nad systémom posúvania financií v našom meste. Skonštatoval, že 

v Bratislave na to majú jednoduchý systém - kľúč, ako sa tieto financie presúvajú, 

ale v našom meste sa nasľubuje a o dva mesiace to neplatí. Objasnil, že prvý tranzit  

5 mil. €, ktorý bol na rok 2009 je potrebné vyúčtovať k 31. marcu, a že na aprílovom 

zastupiteľstve sa už len predloží správa, ktorú zhodnotí p. primátor. Vyslovil svoj názor, 

že na tieto peniaze sa môže zabudnúť, nakoľko už budú zúčtované. Preto by bol rád, 

keby sa opäť predniesol návrh z decembrového rokovania Rady starostov, na ktorej sa 

prezentovalo, že v 1. úprave v roku 2010 tieto finančné prostriedky budú premietnuté do 

transferu pre mestské časti, či v rámci podielových daní, alebo účelových dotáciách.  Na 

mestské časti sa stále pozabúda a vyjadril, ak to pôjde ďalej v takom duchu, tak spolu 

skonštatujeme v júni, že žiaľ financie sa rozdelili a hľadanie rezerv ostane na nás. 

Položil otázku, čo konkrétne chceme riešiť na aprílovom zastupiteľstve, že o aké 

dofinancovanie  roku 2009 ide, keď sa tieto finančné prostriedky so štátnym rozpočtom 

musia zúčtovať. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Reagoval na to, že nie je priamy mechanizmus medzi tým 

čo prichádza z rozpočtu a následne plynie do mestských časti – tieto transfery majú iný 

názov aj iný charakter. To, čo bude predložené v apríli podlieha algoritmu výpočtu. Ide 

o konkrétne čísla v tabuľkách, ktoré vie na najbližšej Rade starostov ukázať a vysvetliť. 

Štátnu dotáciu z MF môže vyúčtovať iba mesto, na ktorú nie je spätná väzba, pretože je 

to transfer. Je to transfer na mestské časti, ktorý nemá väzbu na vyúčtovanie  

do 31. marca. Časť štátnej dotácie z MF sa vyúčtovala z úrovne mesta k 31. decembru 

a časť z 5 mil. € vyúčtujeme k 31. marcu. Poznamenal, že návrh mesta je predložený 

tak, že ráta s príjmami prichádzajúcimi v marci a v apríli. Aby aj na tieto príjmy mali 

podiel mestské časti.  

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske – Reagoval k návrhu uznesenia p. Kažimíra, a navrhol 

jednu malú zmenu, aby sa z 50% prostriedkov bežných výdavkov a 50% kapitálových 

výdavkov preformulovalo podľa predložených požiadaviek jednotlivých mestských 

časti. Odôvodnil to tým, že každá mestská časť si to upraví podľa svojich účelových 

prostriedkov a na aký účel. 

 

p. Jenčová, starostka Nad Jazerom – Reagovala na rozpravu p. Dlhého a ospravedlnila svoju 

reakciu a vysvetlila ju tým, nakoľko mestské časti už nemajú podiel na ničom. Keďže 

podielové dane boli krátené vo výške 10% na hlavu minulého roku, a taktiež boli 
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krátené účelové transfery, z toho dôvodu navrhuje konkrétny spravodlivý návrh, aby 

z doplatku podielových daní, ktoré mesto obdržalo v decembri, previesť doplatok 

podielových daní vo výške 8% (krátených bolo 10%) podľa počtu obyvateľa na mestské 

časti s tým, že účelové transfery sme oželeli. Myslí si, že je to seriózne. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Vysvetlil terminológiu, že to nebol doplatok 

podielových daní, čo dostalo mesto, ale to bola štátna dotácia na zmiernenie dopadu 

krízy. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Nad Jazerom – Zobrala poznamenanie p. Rusnáka s tým, že je 

technicky jedno ako je to pomenované, nakoľko sa hovorí o tých istých 5 mil. €. 

Zopakovala ešte raz svoj návrh a to, aby z peňazí, ktoré prišli zo štátneho rozpočtu  

na zmiernenie dopadov krízy previesť 8%, krátených bolo 10%, doplatiť.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Pochopil to tak, že z týchto peňazí nám mesto nemôže 

dať ani cent, pretože poukazovateľom účelovej dotácie je mesto Košice. Mesto Košice 

nám môže poskytnúť peniaze z klasických podielových daní. Pre nás to problém nie je, 

ale on to tak pochopil a opýtal sa p. Dlhého, či to pochopil správne. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Netreba hľadať väzbu právnu na dotáciu, ale 

matematickú, pretože to vždy pôjde z rozpočtu mesta. Matematická väzba na 

doplatenie,  a aby podiel na výpadku bol percentuálne zhodný za rok 2009, čerpalo sa  

3 mil. €, ďalšie 2 mil. € sú pripravené na tento rok z 5 mil. dotácie, tak matematicky pre 

mestské časti za rok 2009 činí suma doplatku 199.720 € celkom. Nie je to tých 8%. Je to 

matematický výpočet, ktorý je presný, obhájiteľný, transparentný. Posúdil, že bolo na 

škodu, že nezobral so sebou počítač.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Obrátil sa ešte raz s otázkou na p. Dlhého, či pochopil 

správne vysvetlenie matematického výpočtu výpadku podielových daní pre mestské 

časti, tých 10%. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Odpovedal, že nie. Ešte raz vysvetlil, že ide o to, čo mesto 

obdržalo štátnu dotáciu, ktorá zmiernila výpadok, a ak sa máme podieľať na dopadoch 

v rovnakom percentuálnom pomere, je potrebné doplatiť mestských častiam za rok 2009 

199 tis. €. Táto suma bude aj v aprílovej úprave. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Overil si, či je to aritmetickým algoritmom prepočítaný 

badžet krátenia za minulý rok, koľko sa podieľalo mesto a mestské časti. 

 

p. Dlhý, zástupca riaditeľa MMK – Vzápätí reagoval, že to nie je tak. Opäť poznamenal, že 

bolo na škodu, že si so sebou nezobral notebook. Spomenul, že to nie je späť, pretože  

3 mil. sa len dali, 2 mil. sú pre tento rok, ktoré budú dorátané potom pre dofinancovanie 

v tomto roku.  

 

p. Grega, starosta MČ Staré mesto – Poznamenal k tomu, že základným problémom je toto  

zastupiteľstvo, ktoré nedokázalo nájsť silu vytvoriť nový štatút a kompetencie. Opýtal 

sa, či prerozdelenie daní, ktoré sa zobrali mestským častiam (pretože každá mestská 

časť má po roku 2005 obrovský výpadok daní), vedia ovplyvniť mestské časti, alebo je 

na to zákon. Ak to nevieme ovplyvniť, tak to posuňme do Národnej rady z pozície Rady 

starostov. Vážne skonštatoval, že na čo sú jednotlivé mestské časti, pretože je 
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presvedčený, že všetci ktorí sme tu nechodíme tam kvôli platu, ale aby sme pomohli 

a niečo urobili pre ľudí. Ľudia majú veľa problémov, s ktorými sa na nás obracajú 

a kladie si otázku, či nedá návrh, aby sa zrušili mestské časti a nech to robí mesto. 

Mesto s tým neurobí nič, pretože sú veci s ktorými sa 5, 10, 15 rokov nič neurobilo. 

Vyjadril svoj podporný súhlas s návrhom p. Kažimíra. Je toho názoru, že nie sú schopní 

nič urobiť a nedá sa to tak donekonečna. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Staré mesto – Účel, ktorý bol spomenutý p. Rešteiom, je vykrytie 

výpadku dane za rok minulý, ktorý vláda odklepla, a na zlepšenie východiskovej 

základne pre začiatok roka 2010. To je účel mimoriadnej dotácie. Neznamená, že tá 

dotácia, ktorú spomínal p. Dlhý, vykryje všetky straty, ktoré mestá a obce mali na konci 

roka, respektíve začiatkom roka. Dotácia má zmiernený charakter. Táto dotácia má byť 

použitá príslušnými adresátmi do konca marca tohto roka, a musí byť aj zúčtovaná do 

konca marca tohto roka. Čiže tie peniaze budú „akože“ minuté do konca marca, pretože 

musia byť minuté, lebo nebudú splnené podmienky a budú sa musieť vrátiť. Návrh, 

ktorý bol predložený na poslednom riadnom rokovaní Rady starostov, musí byť 

pripravený tak, aby bol po formálno-právnej aj obsahovej stránke jasne zreteľný. Musí 

byť zreteľne pomenovaný čo sa má odobrať, z ktorého programového rozpočtu. Pretože 

návrh, ktorý nie je zreteľne pomenovaný odkiaľ sa čo vezme a kde sa čo presne zaradí. 

Inak je to nerealizovateľné uznesenie pre toho, kto to má splniť. Skonštatoval, že ak by 

také nezreteľné uznesenie aj bolo schválené vtedy, tak by ho ani primátor nemohol 

podpísať, lebo by bolo nevykonateľné. Nie je správne, že peniaze sa tak dlho zadržujú, 

pretože ak majú byť použité do konca marca, mali by byť adekvátnym podielom dané 

na mestské časti. Je to v rozpore s účelom dotácie, čo potvrdil aj p. Muška  na 

regionálnej schôdzi združenia, pretože záverom ministerstva financií tiež nebol taký. 

Mestské časti sú voleným organom a nie príspevkovými organizáciami. Ešte raz 

skonštatoval, že nie jasný dôvod ani prakticky, prečo sú tieto peniaze odsúvané, prečo si 

to myslí aj p. primátor. Je to neskoro a navrhuje aby sa to dostalo do mimoriadneho 

zastupiteľstva koncom marca. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Vyjadril svoj osobný súhlas s mimoriadnym 

zastupiteľstvom koncom marca a poznamenal, že na poslednom rokovaní MZ p. 

primátor hovoril o dvoch možnostiach – mimoriadne MZ a aprílové MZ. Skonštatoval, 

že by to bolo správne a korektné, aby to bolo mestským častiam dané v 1. štvrťroku. 

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné opátske – Vystúpil s faktickou poznámkou, že podporuje návrh p. 

Hlinku z dôvodu praktického. Potrebujú sa tieto peniaze aj rozložiť podľa vlastných 

potrieb. Tieto veci sa nedajú riešiť zo dňa na deň, tak ako peniaze sa k nám nerozdelia 

na druhý deň po ich schválení. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Musí byť jasné pre mestské časti, že majú tú istotu, 

s akým badžetom môžu od mesta v tomto roku rátať. Ide o praktický dôvod – kapitálové 

výdavky. 

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Záverom je mimoriadne zastupiteľstvo, ktoré musí 

prerokovať rozpočet. Mimoriadne zastupiteľstvo môže zvolať primátor, alebo v rámci 

zákona o meste Košice môže Rada starostov vetovať tento rozpočet v lehote 15 dní, 

a tým pádom p. primátor musí zvolať mimoriadne rokovanie MZ. Vrátil sa 

k pôvodnému uzneseniu v ukladacej časti d), ktorú pochopil tak, že ak sa rozprávalo 

o rozpočte na rok 2010, bolo povedané, že na účelové dotácie, bohužiaľ mesto nemá pre 
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mestské časti v roku 2010. Ale ak príde doplatok, štátna dotácia na zmiernenie dopadov 

krízy, tak mesto Košice cez rozpočet okamžite vyčlení tieto prostriedky vo výške 

účelových dotácií z minulého roka 2009. V 1. úprave rozpočtu tá výška, ktorú prečítal 

1.300.000,- slovenských korún pre malé mestské časti, pre veľké 2.000.000,- 

slovenských korún mala byť hneď vyčlenená. To sa nestalo, peniaze na účet nabehli 

a nezaujíma ho či treba zúčtovať, či mesto  môže zúčtovať tak, lebo onak. Mesto má aj 

iné peniaze, tieto iné peniaze, napr. z programu, ktoré spomínal, nech posunie 

mestských častiam, ako účelové dotácie a mestské časti nebudú mať problém so 

zabezpečením činnosti. Kto, ako zúčtuje tie podielové, ten doplatok vo vzťahu 

k štátnemu rozpočtu zo strany mesta to už je iná vec, ale tie peniaze prišli a treba ich 

a bolo by to poctivé, keby ich dostali mestské časti. Zhodnotil, že to chcel povedať, 

preto ten návrh na uznesenie prečítal, relatívne je právo veta, aby Rada starostov 

vetovala úpravu rozpočtu, aby sa mimoriadne zastupiteľstvo tomu opäť venovalo s tým, 

s tou ďalšou časťou uznesenia s prerozdelením tej výšky podielových daní vo výške 

účelových dotácii. Podporil by návrh starostky p. Jenčovej, ale tých 8% nevie či nebude 

menej, ako toto čo navrhli. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Pre budúcnosť spomenul, že keď niekto, ktokoľvek z 

nich predkladá návrh, bolo by dobré, aby bol pripravený písomne pre všetkých. 

 

p. Reštei, starosta MČ Šaca – Vystúpil s faktickou poznámkou. Hovoril, že rozprava je stále 

o rozdielnych číslach. Hovorili o transfere pre jednotlivé mestské časti. Opýtal sa, či 

budú hovoriť o pôvodnom návrhu, alebo krátenom návrhu. Ak o pôvodnom návrhu, 

stále je v rozpočte mesta za minulý rok 1,5 mil. korún a nie 1,3 mil. alebo 2,5. My sa 

bavíme teraz už o upravenom, ktoré je mesto Košice, alebo zastupiteľstvo nám skrátilo. 

Treba si ujasniť, z ktorých čísel sa bude vychádzať. Z pôvodného návrhu, alebo 

upraveného, ktorý bol v priebehu roka znížený o tých 10%. Ak je to pôvodný, tak 

hovoríme o 1,5 a 2,5 a nie 2 a 1,3. Spomínal to len na upresnenie, lebo inak by bol 

krátený 2x. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Ak sa jedná o vykrytie dopadov, tak sa jedná o rozdiel 

medzi pôvodným a tým čo sme dostali. Pôvodný bol 2,5 a 1,5. Ale spomenul, že dostali 

mestské časti nejaké peniaze. Každá jedna mestská časť, malé 1,3, čiže bolo krátené 

o 200 tis. korún a pre veľkú mestskú časť bolo 0,5 mil., lebo dostali 2 mil. každá veľká 

mestská časť. Oslovil p. Dlhého či chce niečo dodať. Následne vyzval ešte k rozprave, 

ale nikto sa neprihlásil, tak dal slovo p. Kažimírovi predkladateľovi návrhu, aby ho ešte 

raz prečítal. 

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna – Poznamenal, že bude čítať sumy v slovenských korunách, 

pretože nemá prepočet na eura, ale verí že to prepočítajú, takže návrh na uznesenie znie: 

Rada starostov žiada  

a)  primátora mesta Košice a poslancov mestského zastupiteľstva o zmenu 1. úpravy rozpočtu 

mesta Košice na rok 2010 v predloženom znení: 

- v položke Program 7 Služby občanom, podprogram 6 – Účelové transfery pre mestské 

časti upraviť vo výdavkovej časti o sumu 1.500.000,- Sk (49.790 €) pre malé mestské 

časti a o 2.500.000,- Sk ( 82.984 € ) pre veľké mestské časti, 

- v Programe 10 Podporná činnosť, podprogram 1 – Správa obecného úradu znížiť 

položku 7.589.109 € vo výdavkovej časti na sumu 6.228.177 €, 
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b) mestské zastupiteľstvo podľa § 7a ods. 3, písm. c) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste 

Košice opätovne prerokovať a schváliť 1. zmenu programového rozpočtu mesta Košice na 

rok 2010 podľa návrhu Rady starostov, 

c) primátora mesta Košice, aby v termíne najneskôr do 31. marca 2010 zvolal mimoriadne 

zastupiteľstvo za účelom prerokovania a schválenia 1. zmeny programového rozpočtu 

mesta Košice na rok 2010. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Vyzval prítomných k hlasovaniu predloženého návrhu 

uznesenia. 

 

Hlasovanie č. 2:  za: 17, proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Skonštatoval, že návrh bol chválený a požiadal aby sa 

návrh odovzdal aj v písomnej forme pre p. zapisovateľku, aby z praktického hľadiska 

nedošlo k nezrovnalostiam. 

 

 

__  __  __ 

 

 

K bodu č. 3/ Rôzne 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske – Opýtal sa, či je vhodné už teraz, či sa počká za 

schválením v zastupiteľstve, aby sa projekty z Rady starostov sústredili na jedno miesto, 

to znamená požiadavky na rozpočet v sume, pretože pokiaľ sú to účelové prostriedky 

mali by sa objaviť v rozpočte mesta Košice – každý sám. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Vstúpil do rozpravy p. Becu a vyslovil svoj názor, že 

model, ktorý platil minulého roku je správny, čo znamená, že každý si schvaľuje  

na svojich zastupiteľstvách.  

 

P. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske – Chcel dokončiť svoju myšlienku, že mesto keď posiela 

prostriedky musí vedieť či sú bežné, alebo kapitálové. Myslí si, že mesto by malo 

vedieť dopredu, že na transfery vyčleňuje spolu toľko bežných prostriedkov a toľko 

kapitálových prostriedkov. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Požiadal prítomných, aby sa hlásili a neskákali do reči. 

Vysvetlil, že nie je problém s účtovaním, pretože mesto vie poslednú úpravu urobiť 

v decembri a bude to robiť tak, ako to robilo doteraz. Uzavrel bod rôzne. 

 

 

__  __  __ 
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K bodu č. 4/ Záver 

 

Predseda Rady starostov mesta Košice p. Rusnák uzavrel a ukončil 46. rokovanie 

a poďakoval sa prítomným za ich účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

       Daniel Rusnák 

         predseda Rady starostov 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená: 11. 3. 2010 

Zapísala: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

MVDr. Anna Jenčová  ...................................  Podpísal dňa: .................................. 

 

Mgr. Jozef Andrejčák  ...................................  Podpísal dňa: .................................. 

 

 

 

 

 


